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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 13. zasedání AS FSv, které se konalo dne 27. 5. 2015 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:  
prof. Kohoutková, prof. Máca, prof. Hájek, doc. Čiháková, 

Ing. Vlasák 

 

Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a všechny seznámil 

s programem zasedání.  

 

Program: 
1. Kontrola zápisu 

2. Projednání a schválení Zprávy o hospodaření za rok 2014 (tajemník Ing. 

Vlasák) 

3. Projednání a schválení Návrhu rozpisu prostředků NIV na rok 2015 (tajemník 

Ing. Vlasák) 

4. Projednání a schválení Rozpočtu FSv na rok 2015 (tajemník Ing. Vlasák) 

5. Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské komory AS ČVUT a zvolení 

dílčí volební komise 

6. Různé 

 

Bod 1.  Kontrola zápisu 
 

Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez připomínek. Úkoly, které byly 

zadány vedení FSv zatím byly odsunuty, protože vedení fakulty bylo nuceno řešit 

problémy vyšší priority. 

 

Bod 2.  Projednání a schválení Zprávy o hospodaření za rok 2014 (tajemník 

Ing. Vlasák) 
 

Pan tajemník shrnul hospodaření za rok 2014 a označil je jako úspěšné. Fakulta si 

dále vytváří finanční rezervy. Struktura hospodaření je konzistentní s předchozími 

lety.  

Doc. Cajthaml se ptal pana proděkana Máci, proč byl stipendijní fond tak málo 

čerpán. Proděkan Máca ujistil senátory, že nic ve stipendijním fondu nebylo 

omezeno a zůstatek je otázkou příjmů, které plní stipendijní fond.  

Dále se doc. Cajthaml ptal na snížení příjmů z pronájmů, které pan tajemník 

prověří. 

Prof. Pospíšil, předseda ekonomické komise, shrnul průběh jednání ekonomické 

komise a doporučil zprávu ke schválení. 
 

Hlasování: pro 27|proti 0| zdrželo se 0 (z 27 přítomných) 

 

Bod 3.  Projednání a schválení Návrhu rozpisu prostředků NIV na rok 2015 

(tajemník Ing. Vlasák) 
 

Pan tajemník prezentoval návrh rozpisu. Nastane propad ve zdrojích, to se 

prozatím jednotlivých kateder nedotkne. Proporce jsou shodné s loňským rokem. 

Doc. Cajthaml se ptal, proč je nárůst mzdových prostředků u VIC vyšší než 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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v loňském roce, což pan tajemník odůvodnil zvýšením kvalifikace pracovníků. 

Doc. Cajthaml přednesl návrh pro zřízení oddělení pro podporu podávání 

projektů. Proděkan Hájek tuto iniciativu vítá. Většina kateder si toto řeší interně.  

Předseda ekonomické komise na základě projednání v komisi doporučuje AS 

návrh rozpisu schválit. 
 

Hlasování: pro 27|proti 0| zdrželo se 0 (z 27 přítomných) 

 

Bod 4.  Projednání a schválení Rozpočtu FSv na rok 2015 (tajemník Ing. 

Vlasák) 
 

Pan tajemník uvedl rozpočet. Doc. Cajthaml se ptal na čerpání FRIM na 

celoškolských akcích. Pan tajemník FRIM komentoval a vyjádřil obavu, že bude 

FRIM vyčerpán, pokud nebudou celoškolská “čísla” naplněna z jiných zdrojů než 

fakultních, nezbudou peníze pro investiční akce fakulty. AS vyčká na veškeré 

podklady a pak zváží naformulování stanoviska, které by se ohradilo proti 

odčerpání FRIM na celoškolské akce v rozsahu zamezujícímu fakultě investovat 

do vlastních potřeb. 

Předseda ekonomické komise shrnul jednání komise a doporučil AS rozpočet ke 

schválení. 
 

Hlasování: pro 25|proti 0| zdrželo se 0 (z 25 přítomných) 

 

Bod 5.  Vyhlášení doplňovacích voleb do studentské komory AS ČVUT a 

zvolení dílčí volební komise 
 

Předseda akademického senátu doc. Košatka informoval o nutnosti vypsání 

doplňujících voleb do studentské komory AS ČVUT. Volby budou uspořádány až 

na podzim. Předsedou volební komise AS ČVUT je doc. Demel. 

Návrh dílčí volební komise: 

předsedkyně: Ing. Šefčíková  

členové: Ing. Velebil, Ing. arch. Vlčková 
 

Hlasování: pro 25|proti 0| zdrželo se 0 (z 25 přítomných) 

 

Bod 6. Různé 
Doc. Cajthaml poděkoval za údržbu ploch zeleně v okolí fakulty. Pan tajemník 

údržbu zeleně komentoval.  

 

Pan proděkan Hájek informoval o hodnocení doktorandů. Hodnocení 

doktorandů bude v elektronické podobě a ve vazbě na aplikaci VVVS.  

 

Prof. Polák referoval o jednání Rady vysokých škol. Ekonomický výhled není 

optimistický. Novela vysokoškolského zákona vstupuje do druhého čtení 

v poslanecké sněmovně. Rada vysokých škol formulovala stanovisko pro 

poslance, ve kterém se ohrazuje vůči omezení pravomocí fakult. 

 

Doc. Čiháková zhodnotila stav pitné vody. Doporučila nepít vodu ještě 2–3 dni 

po vyhlášení její pitnosti. 
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Ing. Fencl se ptal na parkování. Pan tajemník situaci komentoval, parkování se 

řeší. Doc. Vébr doplnil slova pana tajemníka. V současné době se řeší připomínky 

úřadů.  

 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat dle potřeby pravděpodobně 30. září ve 

velké zasedací místnosti B169. 

 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 


